

Notice to investors in the UBS products set out in the Schedule hereto (the "Products")

With effect from 22 February 2016, the *UBS CMDI (Constant Maturity Dividend Index)*, the *"Emerging Market Momentum Alpha"* and the *UBS RADA (Risk Adjusted Dynamic Alpha) family of indices (each, an "Index" and together, the "Indices")*, including each Index referenced by the products listed in the schedule attached, will be administered by *Markit Equity Limited*. From this date, the Indices will be calculated and announced by *Markit Equity Limited* and for the purpose of the product documentation act as the new Index Sponsor or successor Index Sponsor.

Further information can be found on <http://www.markit.com/product/ubsindices>.

Zurich, 16 February 2016

UBS AG

Bekanntmachung an Investoren für die in dem Anhang aufgeführten UBS Produkte (die "Produkte")

Mit Wirkung ab dem 22. Februar 2016 wird die *UBS CMDI (Constant Maturity Dividend Index)*, die *UBS Emerging Market Momentum Alpha Index* und die *UBS RADA (Risk Adjusted Dynamic Alpha) Familie* (jeweils ein "Index", zusammen die "Indizes") einschliesslich der Indizes, auf die sich die in dem Anhang enthaltenen Produkte beziehen, von *Markit Equity Limited* verwaltet. Ab diesem Datum werden die Indizes von *Markit Equity Limited* berechnet und bekanntgemacht. Im Rahmen der jeweiligen Produktdokumentation gilt *Markit Equity Limited* als der neue Index Sponsor bzw. der Nachfolge-Indexsponsor.

Weitere Informationen sind über die Webseite <http://www.markit.com/product/ubsindices> erhältlich.

Zürich, 16. Februar 2016

UBS AG

Schedule / Anhang

ISIN	Product / Produkt	SIX Symbol
CH0191589958	OE PERLES on UBS Constant Maturity Dividend Index (EUR)	CMDIX
CH0188195264	OE PERLES on UBS RADA Net Total Return Index (EUR) on EURO STOXX 50 Index	RADAE
CH0187379026	OE PERLES on UBS RADA Net Total Return Index (EUR) on DAX	RADAD
CH0210335672	OE PERLES on UBS RADA Net Total Return Index (EUR) on DAX	RADAX
CH0206785989	OE PERLES on UBS RADA US Index Net Total Return (USD)	RADSP

ISIN	Product / Produkt
CH0130503557	CPN on UBS Emerging Markets Momentum Alpha Index
CH0249946010	Leveraged Certificate on UBS RADA Europe Indices
CH0256417525	OE PERLES on UBS RADA Net Total Return Index (EUR) on EURO STOXX 50 Index
CH0221975961	PERLES on UBS RADA US Index Net Total Return (USD)
DE000UB0C7T3	OE Index Certificates on UBS RADA Net Total Return Index (EUR) on Dow Jones EURO STOXX 50 Index
DE000UB0C7S5	OE Index Certificates on UBS RADA Net Total Return Index (EUR) on DAX
SE0003614767	Capital Protected Certificate on UBS Emerging Markets Momentum Alpha Index